
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2016:19) av Lotta Edholm  
(L) om  stadens låglönesatsning 

Lotta Edholm ställer följande frågor till mig: 

 

1. Anser borgarrådet att finansieringen av stadens låglönesatsning är 

hållbar? 

2. Hur ser borgarrådet på att en så liten andel av de medel inom 

låglönesatsningen som har reserverats för de privata utförarna 

verkar ha tagits i anspråk?  

 

Låglönesatsningen är hållbart finansierad genom att den ligger med 

i schablonökningen samt i ökningen av peng för berörda 

verksamheter. Satsningen omfattar 70 mnkr, varav 35 mnkr fördelas 

på egen regi och 35 mnkr fördelas på privat regi. Verksamheter som 

främst berörs, med en stor grupp lågavlönade medarbetare, är 

förskola och äldreomsorg samt övrig utbildning utifrån 

omfattningen av personal. Verksamhetsområden med schablon och 

peng, som berörs i mindre omfattning, har därför en mindre andel 

av höjningen mellan åren som är vikt åt låglönesatsningen. Grovt 

räknat går cirka 80 % av låglönesatsningen till förskola/skola och 

20 % till äldreomsorg. Det innebär att av schablonökningen inom 

förskola/skola mellan åren är cirka 5 % vikt åt låglönesatsningen 

och av äldreomsorgspengens ökning är det cirka 12 % som ger 

utrymme för låglönesatsningen. 

 

Det är beklagligt att så få privata utförare inom äldreomsorgen har 

tagit vara på möjligheten att höja lönerna för sina lågavlönade 

medarbetare, främst kvinnor. Jag konstaterar dock att det är flera 

olika privata utförare såväl inom boende som inom hemtjänst som 

har ansökt och beviljats medel.  

 

Stockholm den 16 mars 2016 

 

Clara Lindblom 

 

 


